
 

 

Jegyzőkönyv 

 

Készült Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. január 27-én (hétfőn) 18 

órakor megtartott nyilvános ülésén a községházán (9223 Bezenye, Szabadság utca 50.).  

 

Jelen vannak: Márkus Erika polgármester elnökletével, Szakos Géza, Hiltser Mátyás, Nusser  

Györgyné, Sándor Vincéné, Antonovich Gáspár, Kammerhofer Lívia képviselők 

  

Hivatalból jelen vannak: Wiegerné Mészáros Erika aljegyző,  

        Fuhrmann Vilmos építési ügyintéző 

     Pernek Zsuzsanna jegyzőkönyvezető 

     Rábelné Bors Judit óvodavezető 

 

Érdeklődök: 12 fő 

 

 

Márkus Erika polgármester: köszönti a képviselő-testületi ülésen megjelenteket. Megállapítja,  

hogy a képviselő-testületi  ülés határozatképes, mivel mind a 7 képviselő jelen van.  

 

A jegyzőkönyv hitelesítésére Hiltser Mátyás és  Antonovich Gáspár képviselőket kéri 

fel. 

 

A meghívó tartalmazza a napirendi javaslatot. Sürgősségi indítványként javasolja a 

napirendre felvenni a Movinnov Kft.  ipari park ingatlanok értékbecslésére és az 

értékesítés lebonyolítására vonatkozó ajánlatát.  

 

Nusser Györgyné képviselő: a pénzügyi bizottság nevében javasolja a napirendre felvenni a  

Silmo Kft. adózó kérelmére az adótárgyak felülvizsgálatát.  

 

Márkus Erika polgármester: javasolja a napirend elfogadását azzal, hogy napirendre veszik a  

sürgősségi indítványt és a pénzügyi bizottság által javasolt napirendet. 

Aki a kiegészítésekkel együtt a napirend elfogadja, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 7 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

4/2020.(I.27.)       h a t á r o z a t 

 

A Képviselő-testület az ülés napirendjét az alábbi szerint fogadja el: 

 

1.) Az Önkormányzat 2020. évi költségvetése (I. olvasat) 

 

2.) A Képviselő-testület 2020. évi munkatervének jóváhagyása 

 

3.) Együttműködési megállapodás felülvizsgálata a helyi önkormányzat és a 

nemzetiségi önkormányzat között 

 

4.) Megállapodás-tervezet a közös önkormányzati hivatal további fenntartásáról 
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5.) Ügyvédi megbízás 

 

6.) Könyvelésre kötött szerződés felmondására javaslat 

 

7.) Százszorszép Óvoda vezetői álláshelyére pályázat kiírása 

 

8.) Javaslat a Bezenyei Sportegyesület pályázatához önrész kiegészítésre 

 

9.) Gyepmesteri feladatok ellátására szerződés kötése 

 

10.) Polgármester 2020. évi szabadságolási ütemtervének jóváhagyása 

 

11.) Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról. Tájékoztató átruházott 

hatáskörben hozott bizottsági döntésről  

 

12.) Movinnov Kft. árajánlata az ipari park ingatlanok értékbecslésére, az ingatlan 

értékesítés lebonyolítására 

 

13.) Silmo Kft. adózó kérelmére az adótárgyak felülvizsgálata 

 

 

1.napirendi pont 

 

Az Önkormányzat 2020. évi költségvetése (I. olvasat) 

 

Márkus Erika polgármester: az önkormányzat 2020. évi költségvetése I. olvasatban került a  

képviselő-testület elé. Az előterjesztésben bemutatásra került, hogy milyen bevételekkel 

számolhat az önkormányzat, illetve milyen kötelezettségek vannak a kiadásokat 

illetően. A költségvetés rendeleti formában a következő képviselő-testületi ülésre kerül 

előterjesztésre. Az előterjesztést megtárgyalta a pénzügyi, valamint a humán bizottság. 

Kéri a bizottsági vélemények ismertetését. 

 

Nusser Györgyné képviselő: a pénzügyi bizottság hosszasan és részletesen megtárgyalta a  

2020. évi költségvetésről szóló előterjesztést. Az előterjesztést a pénzügyi bizottság 

tárgyalásra alkalmasnak találta, néhány kiegészítéssel együtt. Sajnos hitelfelvételre 

szorul az önkormányzat, a folyószámlahitelt be kell tervezni a költségvetésbe bevételi 

és kiadási oldalon egyaránt. A folyószámlahitelt szeptember 30-ig vissza kell fizetni.  

A pénzügyi bizottság javasolja továbbá, hogy 2020-ra tervezzenek 

ingatlanértékesítésből származó bevételt. Ha az ipari park területeit sikerül értékesíteni, 

akkor abból bevétele lehet az önkormányzatnak. Az ingatlanok értékbecslését el kell 

készíttetni.  

A bevételeket állami normatívákból, különböző támogatásokból és a helyi adókból 

várhatnak. Csak annyit tudnak kiadásba helyezni, amennyi bevétel lesz.  

Szerinte az előző önkormányzati vezetés ott követte el a legnagyobb hibát, hogy 50 

millió forint ki nem fizetett számlát hagyott hátra, túlköltekezett, olyan vállalásokat tett, 

amire nem volt fedezet. Ezeket a számlákat is ki kell fizetni, de csak annyit tudnak 

kifizetni ebben az évben, amire lesz fedezet. A bizottság javasolja a költségvetés I. 

olvasatának elfogadását a képviselő-testületnek. 

 

Kammerhofer Lívia képviselő: a humán bizottság együttes ülésen tárgyalta a 2020. évi  
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költségvetésről szóló előterjesztést a pénzügyi bizottsággal. A bizottság egyetértett a 

pénzügyi bizottság kiegészítéseivel, támogatja az I. olvasat elfogadását. 

 

Szakos Géza alpolgármester: az előterjesztésben a bevételek táblázatszerűen kerültek  

bemutatásra, a kiadásokra pedig szöveges magyarázatokat kaptak.  A kiadásokat is jó 

lett volna, ha táblázatba foglalják. Az előterjesztésben nettó árakat említenek, a kiadási 

oldalon bruttó árakkal kell számolni.  

 

Sándor Vincéné képviselő: az előterjesztés végén szerepel egy 500 ezer forintos támogatás,  

kimaradt azonban, hogy kit támogatnak az összeggel. Gondolja, hogy a horvát 

nemzetiségi önkormányzat 500 ezer forintos támogatásáról van szó.  

 

Márkus Erika polgármester: évek óta a települési önkormányzat 500 ezer forinttal támogatta a  

horvát nemzetiségi önkormányzatot. 

 

A költségvetés tervezése folyamatban van. A II. olvasatra elkészül a rendelet-tervezet 

és a hozzákapcsolódó mellékletek, melyet a február 11-i ülés elé terjeszt.  

 

Javasolja, hogy a képviselő-testület a költségvetés I. olvasatát a kiegészítésekkel együtt 

fogadja el.  

 

 

A képviselő-testület 7 igen (egyhangú) határozattal az alábbi határozatot hozta: 

 

 

5/2020.(I.27.)        határozat  

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete  az 

Önkormányzat 2020. évi költségvetésének I. olvasatát a 

kiegészítésekkel együtt elfogadja azzal, hogy a 

polgármester a költségvetésről szóló rendelet-tervezetet 

készítse elő. 

 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2020. február 11. 

 

 

2. napirendi pont 

 

A képviselő-testület 2020. évi munkatervének jóváhagyása 

 

 

Márkus Erika polgármester: a képviselő-testületnek január 31-ig el kell fogadni a  

munkatervét. A munkatervben szereplő témák egy részének megtárgyalását törvény, a 

szervezeti és működési szabályzat, valamint képviselő-testületi határozatok, 

szerződések, önkormányzati rendeletek írják elő. Ezek a kötelező napirendek, amit 

tervezni tudnak.  

A munkatervet megtárgyalta mindkét bizottság, kéri a bizottsági vélemények 

ismertetését. 
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Nusser Györgyné képviselő: a pénzügyi bizottság megtárgyalta a munkatervet, s alábbi  

kiegészítésekkel javasolja elfogadásra. Minden testületi ülésen pénzügyi beszámolót 

javasolnak, mely tartalmazza a főszámlán és az alszámlákon lévő számlapénz 

összegeket, valamint a kifizetetlen és befogadott számlák felsorolását, az adóhátralékok 

összegét adónemenként. Azért fontos, hogy a képviselő-testület tájékoztatást kapjon az 

adóhátralékokról hónapról-hónapra, mert van olyan lehetőség, aki hosszú ideje nem 

fizeti meg az adót, az szégyentáblára helyezhető. A pénzügyi bizottság javaslata az, 

hogy a 10 legnagyobb adóhátralékkal rendelkező nevét tegyék közzé a faluban. 

 

A februári képviselő-testületi ülés napirendjére javasolja felvenni a papréti orvosi 

rendelő ügyét, valamint a FAKT Hungária Kft-vel kötendő szerződés megtárgyalását. 

Elvárják az új képviselő-testülettől, hogy változzon Bezenye rendezési terve. Ezért 

javasolja az áprilisi testületi ülés napirendjére felvenni a rendezési terv módosítását.  

A közmeghallgatás tervezett időpontja március 31. Február hónapban együttes 

képviselő-testületi ülés lesz a közös önkormányzati hivatalt fenntartó képviselő-

testületeknek, melyen megtárgyalják a közös hivatal fenntartására vonatkozó 

megállapodást, valamint a közös hivatal szervezeti és működési szabályzatát. 

 

Kammerhofer Lívia képviselő: a humán bizottság is megtárgyalta a 2020. évi munkatervet  

együttesen a pénzügyi bizottsággal. Megegyezés született abban, hogy a bizottság az 

előbb ismertetett kiegészítésekkel elfogadásra javasolja a munkatervet. 

 

Márkus Erika polgármester: felkéri Furhmann Vilmos építésügyi ügyintézőt, szíveskedjék  

tájékoztatni a képviselő-testületet a rendezési terv módosításának folyamatáról. 

Mindannyian új képviselők, ezért fontosnak tartja, hogy tisztában legyenek a 

szabályokkal. 

 

Furhmann Vilmos építési ügyintéző: tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy jelenleg  

folyamatban van a rendezési tervmódosítás, ami az utolsó fázisban van. Ez 2 éve indult 

el és ez tartalmazza az eddigi lakossági igényeket és néhány vállalkozást érintő 

módosítást. Ez teljes eljárás volt, a településfejlesztési koncepciótól kezdve, minden 

elkészült már és el is készült a véleményezési anyag az előző testület idejében. Azt nem 

küldték ki, hogy az új testület is megismerhesse. Ez kiküldhető anyag. 

Minden módosítás úgy kezdődik, hogy aki módosítást szeretne, írásos kérelmet nyújt be 

a képviselő-testületnek. A beérkezett módosítási javaslatokról a képviselő-testület dönt, 

hogy azt tudja-e támogatni, vagy nem. Ha támogatja, akkor megállapodást kell kötni a 

költségviselésről a kérelmezőkkel és ki kell választani a tervező céget, aki elvégzi a 

módosítás tervezési részét. Különböző eljárások vannak attól függően, milyen mértékű 

a módosítás. 4 féle eljárás van. Községben, ha csak szabályozási tervmódosítás van, 

akkor egyszerűsített eljárással folyik a véleményezési eljárás. Ha teljes eljárás van, 

akkor a szakhatóságok, a lakosság bevonásával véleményeztetni kell a módosításokat. 

Utána a leírtak alapján a tervező elkészíti a dokumentációt, amit ismét meg kell küldeni 

a szakhatóságoknak. Akkor ők részletes szakmai véleményt adnak. Ha egyetértenek a 

szakhatóságok, ami nem minden esetben történik meg, akkor megtárgyalja a képviselő-

testület és kéri a végleges eljárási anyag elkészítését a tervezőtől. Ezt a végleges eljárási 

anyagot megküldik a megyei főépítésznek, aki írásos véleményt ad. Ha javasolja a 

módosítás elfogadását, akkor kerülhet a rendezési terv módosítása a képviselő-testület 

elé jóváhagyásra. Ha a véleményezési eljárás során vannak ellentétes vélemények, 

akkor további egyeztetést kell folytatni, ami itt helyben történik és egyeztetik a 

véleményeket. Ha közös nevezőre jutnak, akkor továbbfolytatódik az eljárás.  



5 

 

 

Kiemelt beruházásoknál teljesen más lesz az eljárás, gondol a FAKT AG-re. Ez 

különleges eljárás lesz, mert állami beruházásról van szó, ez a főépítésznél fog lezajlani. 

Ő összehívja a szakhatóságokat, a tárgyalások során mindenki kifejti véleményét, s a 

főépítész dönt majd, hogy támogatja vagy nem az elhangzott véleményeket, 

észrevételeket.  

Akármilyen eljárás van, a képviselő-testület dönt a rendezési terv elfogadásáról. Az 

elfogadott rendeletmódosítás hatályba lépésében van különbség attól függően, hogy 

milyen eljárás folyt. A főépítészi vagy a tárgyalásos eljárás után már másnap hatályba 

léphet a rendelet, van amikor az elfogadást követő 15. napon.  

 

A folyamatban lévő eljárásban 15-16 pontja volt. Több lakossági észrevétel volt, amit 

évek során gyűjtöttek össze, azok beépítésre kerültek a rendezési tervbe. Van benne 

olyan, amit az új testület nem támogat, vagy másként támogat. Ezeket ki lehet venni 

belőle, de új fejlesztést nem lehet belerakni, mert ezek lettek megtárgyalva, 

véleményeztetve, s a beérkezett módosítások alapján készült el a településfejlesztési 

koncepció, az arculati kézikönyv. Ha belevesznek újabb módosítási javaslatokat, akkor 

a koncepciótól újra indul a folyamat, ami minimum egy év. Legjobb esetben egy év alatt 

folytatódik le az rendezési tervmódosítási eljárás. 

A 314/2012. kormányrendelet részletesen szabályozza az eljárás lefolytatásának módját, 

határidőkkel megjelölve. Ez szabályozott, attól eltérni nem lehet.  

 

Márkus Erika polgármester: a legjobb esetben van így, ha nem ért egyet a szakhatóság, akkor  

további hónapokkal megnövelheti a végleges rendeletmódosítást, ami a rendezési 

tervvel kapcsolatos. Áprilisban tárgyalni fogják a rendezési tervet. 

 

Javasolja a munkaterv elfogadását a javasolt kiegészítésekkel. 

 

 

A képviselő-testület 7 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

 

6/2020. (I. 27.)      határozat 

 

 

A Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a képviselő-

testületének 2020. évi munkatervét – a melléklet szerinti tartalommal, az 

ülésen elfogadott kiegészítésekkel  – jóváhagyja. 

 

 

 

  



6 

 

 

3. napirendi pont 

 

Együttműködési megállapodás felülvizsgálata a helyi önkormányzat és a nemzetiségi 

önkormányzat között 

 

Márkus Erika polgármester: a  nemzetiségek jogairól szóló törvény 80. § (2) bekezdése  

alapján a megállapodásokat minden év január 31. napjáig, általános vagy időközi 

választás esetén az alakuló ülést követő harminc napon belül felül kell vizsgálni és – 

amennyiben az szükséges – módosítani. A jogszabályi előírásnak megfelelőn 2019. 

évben is sor került az együttműködési megállapodás felülvizsgálatára. A szükséges 

módosítások akkor átvezetésre kerültek. Most az együttműködési megállapodás 

módosítására nincs szükség.  

 

Kammerhofer Lívia képviselő: a humán bizottság megtárgyalta az előterjesztést és  

egyhangúlag elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 

 

Márkus Erika polgármester: kérdés, észrevétel nem volt, ezért szavazásra bocsátja az  

előterjesztett határozati javaslatot. 

 

 

A képviselő-testület 7 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

 

7/2020. (I.27.)       határozat 

 

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete - a 

jogszabályi kötelezettségének eleget téve - felülvizsgálta a 

Bezenyei Horvát Nemzetiségi Önkormányzattal kötött 

együttműködési megállapodást és azt hatályában fenntartja - 

tekintettel arra, hogy nem szükséges módosítás végrehajtása.  

 

 

4. napirendi pont 

 

Megállapodás-tervezet a közös önkormányzati hivatal további fenntartásáról 

 

Márkus Erika polgármester: közös hivatalt tart fenn a 3 település. I. olvasatra megkapták a  

 

Nusser Györgyné képviselő: a pénzügyi bizottság megtárgyalta a közös önkormányzati  

hivatal fenntartására vonatkozó megállapodást. Elég sok olyan elem van a 

megállapodásban, ami korábban nem volt benne. A megállapodás még nem végleges, 

majd az együttes testületi ülésen tudnak még beszélni róla.  

Bezenyét érintő fontos változás, ha nem fizetett Bezenye Hegyeshalomnak a közös 

hivatal fenntartására, akkor Hegyeshalom meghitelezte a költségeket, most azonban 

azonnali inkasszó lehetősége lesz Hegyeshalomnak. 

Amikor a hivatalt átvették, elhangzott mennyivel tartoznak Hegyeshalomnak a közös 

hivatal fenntartása kapcsán. Nem szeretnének tartozni és nem szeretnék, ha inkasszós 

behajtásra kerülne sor. 
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Helytállási kötelezettség is új szabály. Korábban úgy volt, hogy a székhely település 

fizette a büntetést Bezenye nevében is. Ha Bezenye nem végez el valamit jól, vagy 

határidőnek nem tesz eleget, akkor Bezenye fizeti ezentúl a büntetést. 

Szeretnék, ha minél több feladatot a közös hivatal végezne el Bezenye vonatkozásában. 

A megállapodás-tervezetet I. olvasatra elfogadásra javasolja. 

 

Sándor Vincéné képviselő: korábban volt a bezenyei kirendeltségen nincs szociális ügyintéző. 

A megállapodásból az derül ki, hogy ilyen ügyintéző nem lesz. Kérdezi  ki fogja végezni a 

feladatot. 

  

Márkus Erika polgármester: az igazgatási ügyintéző fogja végezni a szociális ügyeket.  A  

bezenyei kirendeltség tekintetében 3,5 főt finanszíroz az állam, ezért össze kell vonni a 

feladatokat. A lakosság legnagyobb elégedettségére szeretnék a feladatokat ellátni. Aki 

egyetért azzal, hogy a megállapodás-tervezet továbbtárgyalásra alkalmas, szavazzon. A 

megállapodásról a 3 település képviselő-testülete közös ülésen hoz döntést. 

 

 

A képviselő-testület 7 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

 

8/2020.(I.27.)       határozat 

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a közös 

önkormányzati hivatal fenntartásáról szóló megállapodás-

tervezetet továbbtárgyalásra alkalmasnak tartja.  

 

 

5. napirendi pont 

 

Ügyvédi megbízás 

 

 

Márkus Erika polgármester: a képviselő-testület korábban már döntött arról, hogy a dr.  

Szlamka Gergely ügyvéddel kötött szerződéseket semmisnek tekinti. Az ügyvéd 

asszony megküldte ajánlatát az üggyel kapcsolatban. Az előterjesztést megtárgyalta a 

pénzügyi bizottság, kéri a bizottsági javaslat ismertetését.  

 

Nusser Györgyné képviselő: ez a szerződés az, ami miatt 52 millió forint sikerdíjat fizetett ki  

Bezenye dr. Szlamka Gergely ügyvédnek. A képviselő-testület a megkötött szerződés 

semmisségéről már döntött. Az volt az elképzelés, hogy dr. Koszonits Edit ügyvédnőt 

megbízzák a szerződés semmiségből eredő jogkövetkezményeinek érvényesítésével.  

Jegyző úr azt mondta, hogy ezt nem lehet kikommunikálni. 

Javasolja, hogy dr. Koszonits Edit ügyvédnek egyeztetésre adjanak felhatalmazást és az 

egyeztetés végeredményétől tegyék függővé a továbbiakat. Ismerteti a határozati 

javaslatot: Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete megbízza dr. Koszonits 

Edit ügyvédet, hogy a dr. Szlamka Gergely ügyvéddel kötött szerződések semmissé 

nyilvánításáról született 227/2019.(XII.16.) határozatot jogi formába öntve jutassa el dr. 

Szlamka Gergely ügyvédnek.  

Az Önkormányzat nevében szólítsa fel, hogy jogi és egyéb érdekérvényesítő 

képviseletet a továbbiakban nem láthat el az Önkormányzat nevében. Kérjük, hogy a 
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felszámolással kapcsolatos minden írott, vagy elektronikus úton elérhető 

dokumentumot, információt juttasson el 15 napon belül az Önkormányzathoz, mely ez 

időszak alatt a birtokába jutott.  

A Képviselő-testület ezen döntését azoknak a kapcsolt szervezeteknek is el kell juttatni, 

amelyek a felszámolást végzik, illetve a felszámolásból keletkezett kifizetéseket kezelik 

és eddig dr. Szlamka Gergely ügyvéd úron keresztül bonyolították kapcsolatukat az 

Önkormányzattal. 

 

Fájdalmas, hogy ilyen sok pénzt kifizettek, jó lenne abból  valamit visszahozni. Első 

lépés legyen az, hogy dr. Szlamka Gergely ügyvéd értesüljön a testület döntéséről. Erre 

kapjon megbízást az ügyvédnő. 

 

Hiltser Mátyás alpolgármester: tájékoztatásul elmondja, hogy Hegyeshalomnak nem volt  

sikerdíjas ügyvédje. Amit kaptak a felszámolásból, az teljes egészében a 

önkormányzaté. 

 

Wiegerné Mészáros Erika aljegyző: Hegyeshalomban a jegyző, mint első fokú adóhatóság,  az  

adóügyi ügyintéző és az aljegyző vett részt a felszámolási eljárás megindításában.  A 

jegyző saját hatáskörben indította el az eljárást.  

 

Nusser Györgyné képviselő: azért lenne minél fontosabb megszabadulni az ügyvédtől, mert a  

felszámolási eljárás még nem zárult le, most volt a közbenső mérlege az elszámolásnak. 

Ezért ha a jövőben 50 ezer forintot kapna az önkormányzat, akkor 25 ezret kapna belőle 

az ügyvéd, mert visszaállt az 50 %-os sikerdíj. A szerződések megszüntetésére nincs 

más lehetőség. 

 

Kammerhofer Lívia képviselő: ennek a megszüntetésnek is lesznek jelentős költségei. Ha  

semmisnek tekintik, azt csak bíróságon lehet végrehajtatni. A jogi procedúra jelentős 

költséggel jár. 

 

Wiegerné Mészáros Erika aljegyző: a szerződés megtámadására már nincs lehetőség, mert az 

arra vonatkozó törvényes határidő lejárt, így csak a szerződés semmisségét lehet kérni a 

bíróságtól.   

 

Márkus Erika polgármester: szavazásra bocsátja a javaslatot, hogy dr. Koszonits Editet  

megbízzák folytasson egyeztetést dr. Szlamka Gergely ügyvéddel a szerződésekkel 

kapcsolatban. 

 

A képviselő-testület 7 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

9/2020.(I.27.)       határozat  

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete megbízza dr. Koszonits 

Edit ügyvédet, hogy a dr. Szlamka Gergely ügyvéddel kötött szerződések 

semmissé nyilvánításáról született 227/2019.(XII.16.) határozatot jogi formába 

öntve jutassa el dr. Szlamka Gergely ügyvédnek.  

Az Önkormányzat nevében szólítsa fel, hogy jogi és egyéb érdekérvényesítő 

képviseletet a továbbiakban nem láthat el az Önkormányzat nevében. Kérjük, 

hogy a felszámolással kapcsolatos minden írott, vagy elektronikus úton elérhető 
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dokumentumot, információt juttasson el 15 napon belül az Önkormányzathoz, 

mely ez időszak alatt a birtokába jutott.  

A Képviselő-testület ezen döntését azoknak a kapcsolt szervezeteknek is el kell 

juttatni, amelyek a felszámolást végzik, illetve a felszámolásból keletkezett 

kifizetéseket kezelik és eddig dr. Szlamka Gergely ügyvéd úron keresztül 

bonyolították kapcsolatukat az Önkormányzattal. 

 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2020. február 15. 

 

 

6. napirendi pont 

 

Könyvelésre kötött szerződés felmondására javaslat 

 

Márkus Erika polgármester: az előző önkormányzat megállapodást kötött a Magyar  

Közigazgatási Zrt-vel a könyvelési feladatok ellátására. Ennek díja 440.000 forint + 

ÁFA. A zárszámadás elkészítéséért külön díjat kell fizetni, mely 320.000 Ft + ÁFA. 

Ennek a szerződésnek a felmondását kezdeményezik. Sikerült találni egy olyan 

szakembert, aki ASP jártassággal és önkormányzati könyvelési tapasztalatokkal 

rendelkezik és megbízásos jogviszonyban ellátja a feladatot. Ez jelentős 

költségcsökkentést jelent. 

 

Nusser Györgyné képviselő: a pénzügyi bizottság megtárgyalta az előterjesztést. A bizottság  

javasolja, hogy a szerződés szűnjön meg közös megegyezéssel 2019. december 31. 

napjával, azzal, hogy a zárszámadást a könyvelő cég végezze el.  Azt szeretnék, ha a 

könyvelést helyben történne.  

 

Szakos Géza alpolgármester: lényegesen kevesebb díjért tudják megoldani a könyvelést  

helyben. Kérdezi, milyen összeget jelent ez, és mi a garancia arra, hogy jól fogja ellátni 

a feladatot. 

 

Kammerhofer Lívia képviselő: a megtakarításon túl fontos szerepet játszik, hogy a helyben  

történő könyvelés nagyobb fokú rugalmasságot is jelent. 

 

Márkus Erika polgármester: 150.000 Ft/hó megbízási díjért végzi a könyvelési feladatokat a  

kolléga. 26 éve pénzügyi-könyvelési feladatokat lát el közös önkormányzati hivatalnál.  

Közel 5 millió forintos megtakarítást tudnának elérni a szerződés felmondásával és a 

megbízásos jogviszonyban történő feladatellátással. 

Javasolja a kiosztott, módosított határozati javaslat elfogadását, amely szerint 

kezdeményezik a szerződés közös megegyezéssel történő felmondását. Aki egyetért, 

szavazzon. 

 

A képviselő-testület 7 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

 

10/2020.(I.27.)      határozat 

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete kezdeményezi a 

Magyar Közigazgatási Zrt-vel 2019. áprilisában kötött – bizonylatok, 
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kötelezettségvállalások, utalványozások adatfeldolgozói feladatainak és 

az ahhoz kapcsolódó adatszolgáltatások elvégzésére Bezenye Község 

Önkormányzat, az Óvoda és a Nemzetiségi Önkormányzat tekintetében 

– megkötött szerződés közös megegyezéssel történő felmondását 2019. 

december 31. napjával azzal, hogy a 2019. költségvetési évre vonatkozó 

zárási tevékenység elvégzését kéri. 

 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2020. január 31. 

 

 

7. napirendi pont 

 

Százszorszép Óvoda vezetői álláshelyére pályázat kiírása 

 

 

Márkus Erika polgármester: július 31-én lejár az óvodavezető vezetői megbízása, ezért  

szükséges a vezetői álláshelyre a pályázat kiírása. A pályázat elbírálására bíráló 

bizottságot kell létrehozni. Az előterjesztést, mely tartalmazza a pályázati felhívást, 

megtárgyalta a humán bizottság. Kéri a bizottsági vélemény ismertetését. 

 

Kammerhofer Lívia képviselő: a humán bizottság megtárgyalta az előterjesztést.  

Megállapította, hogy a pályázat a hatályos jogszabályoknak megfelelően történik. A 

bizottság egyhangúlag javasolja a pályázat kiírását az előterjesztésben foglaltak szerint. 

 

Szakos Géza alpolgármester: a pályázati határidő április 30-a, a pályázat elbírálásáról a  

képviselő-testület júniusi ülésén születik döntés. Javasolja a testületi döntés 30 nappal 

történő előbbre hozását azért, hogy ne hagyják bizonytalanságba az álláshelyre pályázót, 

a jelenlegi vezetőt.  

 

Wiegerné Mészáros Erika aljegyző: tájékoztatásul elmondja, hogy az álláshelyre beérkezett  

pályázatoknál 30 napos véleményezési határidőt ír elő a jogszabály, ezért a döntés 

meghozatala a júniusi testületi ülésen történhet. 

 

Márkus Erika polgármester: a pályázati anyagot véleményezésre meg kell küldeni a bíráló  

bizottság tagjainak 30 napos határidővel. Mire a vélemények visszaérkeznek, csak 

azután tudja a képviselő-testület a döntését meghozni. 

Javasolja a képviselő-testületnek az előterjesztett határozati javaslat elfogadását, 

melynek melléklete a pályázat kiírása. 

 

 

A képviselő-testület 7 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

 

11/2020. (I.27.)      határozat 

 

 

1. Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete pályázatot ír ki a Bezenyei 

Százszorszép Óvoda magasabb vezetői feladatainak ellátására az 1. melléklet szerinti 

tartalommal. 
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2. A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a jogszabályoknak megfelelően a 

pályázati felhívásokat tegye közzé és a pályázati eljárásokat folytassa le.  

 

3. Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Százszorszép Óvoda magasabb 

vezetői munkakörére beérkezett pályázatokat elbíráló bizottság tagjává választja: 

  

1. Hiltser Mátyás alpolgármestert – a bíráló bizottság elnökének 

2. Kammerhofer Lívia, a Humán Bizottság elnökét   

3. Nemzeti Pedagógus Kar területi szervének delegált tagját  

4. Pedagógusok Szakszervezete Mosonmagyaróvári Járási – és Városi Szervezete 

delegált tagját 

 

A képviselő-testület felkéri és megbízza a Bíráló Bizottságot, hogy a pályázati 

feltételeknek megfelelő pályázó/ka/t személyesen hallgassa meg és véleményét írásban 

terjessze a Képviselő-testület elé. 

 

Felelős:  Márkus Erika polgármester 

Határidő:  2020. június 30. 

 

 

8. napirendi pont 

 

Javaslat a Bezenyei Sportegyesület pályázatához önrész kiegészítésére 

 

Hiltser Mátyás alpolgármester: a sportegyesület pályázatot nyújtott be eszköz beszerzésre. A  

pályázat támogatást nyert, de a sportegyesület az önrészt nem tudja biztosítani. Az 

Önkormányzat vállalta, hogy segítik a sportegyesületet a pályázat megvalósításában, de 

pénzt nem kaptak. Közadakozásból 525 ezer forintot sikerült összegyűjteni, ami nem 

elég. További 252.001 Ft hiányzik az önrészből. Kéri a képviselő-testületet az önrész 

kiegészítését biztosítsa. 

 

Kammerhofer Lívia képviselő: egyetért a támogatással azért, mert 251 ezer forint ráfordítással  

jelentősen nő a falu vagyona. A támogatással az egész települést támogatják. A humán 

bizottság javasolja az önrész kiegészítést. 

 

Szakos Géza alpolgármester: úgy gondolja, ha közpénzből támogatást adnak egyesületnek,  

vagy más szervezetnek, akkor annak felhasználásáról be kellene számolni, ha nem is a 

képviselő-testületnek, de a falunak mindenképpen.  

Az elmúlt évben másfél millió forintot biztosított az önkormányzat a sportegyesületnek 

szerződés nélkül. A pénz elkötötték. A falunak, de személy szerint neki is megnyugvást 

jelentene, ha látják mire költötték el a közösség pénzét.  

 

Wiegerné Mészáros Erika aljegyző: a bizottsági ülésen is szóba került, hogy célszerű lenne a 

jövőre nézve támogatási szerződést kötni az egyesületekkel, civil szervezetekkel az 

önkormányzat által adott támogatások tekintetében és abban rögzíteni  a beszámolási és a 

pénzügyi  elszámolási kötelezettséget is.  

 

Hiltser Mátyás alpolgármester: teljes mértékben támogatják, hogy az önkormányzat a  
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pénzbeli támogatást átadására támogatási szerződést kössenek. Jelezték az egyesület 

felé, hogy ezután másként lesz. Az egyesület a kapott 1,5 millió forintos támogatást 

adósságrendezésre fordította. 

 

Márkus Erika polgármester: a közpénzekből nyújtott támogatást szerződés fogja követni. A  

szerződésben benne lesz az elszámolási és a beszámolási kötelezettség. Így 

megtudhatják,  hogyan valósította meg abból a pénzből a támogatott a célját, legyen az 

rendezvény, sportesemény, vagy pályázati önrész kiegészítése.   

Javasolja az előterjesztett határozati javaslat támogatását. 

 

 

A képviselő-testület 7 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

 

12/2020. (I.27.)      határozat 

 

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Bezenyei 

Sportegyesületnek a 1938262179 iratazonosító számú pályázatához az önrész 

kiegészítésére 251.001 Ft-ot biztosít 2020. évi költségvetésében.  

 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy az önrész kiegészítést 

tervezze a 2020. évi költségvetésben, majd a költségvetési rendelet elfogadását 

követően gondoskodjon az összeg sportegyesület részére történő átutalásáról. 

 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: legkésőbb 2020. március 20. 

 

 

9. napirendi pont 

 

Gyepmesteri feladatok ellátására szerződés kötése 

 

Márkus Erika polgármester: évek óta a Győri Xantus János Állatkert látja el a gyepmesteri  

feladatokat a faluban. Erre az évre vonatkozó szerződést megkapták. A szerződés egy 

évre szól. A szolgáltatás díja az előző évhez képest emelkedik, minden másban a 

szerződés változatlan marad.  

 

Nusser Györgyné képviselő: a bizottsági ülésen is jelezte, hogy a szolgáltatásért fizetendő  

díjat soknak tartja. Ezért a mai napon más lehetőségek iránt érdeklődött. A 

Mosonmagyaróvári Városüzemeltető és Fenntartó Kft-nek van gyepmesteri 

szolgáltatása, már több faluban is ellátják ezt a feladatot. A kft. sokkal kedvezőbb 

díjtételekkel dolgozik, óradíjat és kiszállítási díjat kell fizetni. Számításai szerint egy 

kóbor kutya befogása kb. 20 ezer forintba kerülne.   

Javasolja, hogy a gyepmesteri feladatok ellátására a szerződést a Győri Xantus János 

Állatkert Nonprofit Kft-vel ne kössék meg erre az évre, hanem a Városüzemeltető és 

Fenntartó Kft-vel kössenek szerződést. Jelentős összeget tudnak az új szerződéssel 

megtakarítani. 

 

Sándor Vincéné képviselő: szigorúbb rendeletet kellene alkotni, hogy mindenki vigyázzon a  
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kutyájára és figyeljenek az merre jár. 

 

Hiltser Mátyás alpolgármester: támogatja, hogy a Városüzemeltető és Fenntartó Kft-vel  

kössenek szerződést a gyepmesteri feladatok ellátására. 

 

Márkus Erika polgármester először a módosító javaslatot teszi fel szavazásra, mely szerint  a 

gyepmesteri feladatok  a Mosonmagyaróvári  Városüzemeltető és Fenntartó Kft. által 

kerüljenek ellátásra a pénzügyi bizottság elnökének javaslata szerint.   

 

  

 

 

A képviselő-testület 7 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

 

13/2020. (I.27.)      határozat 

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 

felhatalmazza a polgármestert, hogy a gyepmesteri feladatok 

ellátására kössön szerződést a Városüzemeltető és Fenntartó Kft-

vel  (9200 Mosonmagyaróvár, Szent István király u. 25.) . 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2020. február 29. 

 

 

Márkus Erika polgármester megállapította, hogy a módosító indítványt a képviselők 

egyhangúlag elfogadták, ezért az eredeti határozati javaslat szavazásra történő feltétele 

okafogyottá vált.  

 

10. napirendi pont 

 

Polgármester 2020. évi szabadságolási ütemtervének jóváhagyása 

 

 

Wiegerné Mészáros Erika aljegyző: a közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX.  

törvény 225/C.§ (1) bekezdése alapján a főállású polgármester évi huszonöt munkanap 

alapszabadságra és tizennégy munkanap pótszabadságra jogosult. 2020. évre 39 nap 

szabadság illeti meg a polgármestert. 2019. évre időarányosan 9 nap szabadság járt a 

polgármesternek, amelyet nem vett igénybe. Így összesen ebben az évben 48  nap 

szabadság igénybevételét kellett tervezni polgármester asszonynak. Az ütemezést a 

határozat  1. számú melléklete tartalmazza, melyet javasol a képviselő-testületnek 

elfogadásra. 

Márkus Erika polgármester: kérdés, észrevétel nem volt. Szavazásra bocsátja az előterjesztett  

határozati javaslatot. 

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta:  

 

 

14/2020. (I.27.)      határozat 
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Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete Bezenye Község 

Polgármesterének 2020. évi szabadságolási ütemtervét a határozat 1. 

melléklete szerint hagyja jóvá. 

 

 

 

11. napirendi pont 

 

Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról. Tájékoztató átruházott hatáskörben 

hozott bizottsági döntésekről 

 

Szakos Géza alpolgármester: kéri, hogy a határozatok végrehajtásáról havonta kapjon  

tájékoztatást a képviselő-testület és a jelentésben a végrehajtási dátumok minden 

esetben kerüljenek megjelölésre.  

 

Wiegerné Mészáros Erika aljegyző: elmondja, hogy az önkormányzat  szervezeti és működési 

szabályzatának 21. § (8) bekezdése szerint a polgármesternek félévenként kell 

beszámolni a lejárt határidejű képviselő-testületi  határozatok végrehajtásáról. 

Továbbá az is az önkormányzati szmsz-ben került szabályozásra, hogy  a polgármester 

szükség esetén tájékoztatást ad az előző ülés óta tett fontosabb intézkedésekről.  

 

Szakos Géza alpolgármester: szeretné felhívni a figyelmet, hogy vannak a kötelezettségek és  

az erkölcsi elvárások. Ha van egy ülés, akkor mindenki szeretné látni, hogy mit sikerült 

végrehajtani az elfogadottakból. Innentől kezdve ez akarat kérdése, hogy ez működjön. 

 

Márkus Erika polgármester: javasolja a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, valamint  

az átruházott hatáskörben hozott bizottsági döntésekről szóló tájékoztató elfogadását. 

 

 

A képviselő-testület 7 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

 

15/2020. (I.27.)      határozat 

 

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a lejárt határidejű 

határozatok végrehajtásáról, valamint az átruházott hatáskörben hozott 

bizottsági döntésekről szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

 

12. napirendi pont 

 

Movinnov Kft. árajánlata az ipari park ingatlanok értékbecslésére, az ingatlan értékesítés 

lebonyolítására 

 

 

Márkus Erika polgármester: a Movinnov Kft. megküldte ajánlatát az ipari parkos ingatlanok  



15 

 

 

értékbecslésére és értékesítésére. A Kft. nagy számban bonyolított ingatlanértékesítést 

Mosonmagyaróváron. A cég olyan kapcsolati tőkével és emberi kapcsolatokkal 

rendelkezik, ami biztos nagy segítség lehetne Bezenye számára is. Hozzáértő 

szakembereknek. végeznék el az ingatlanértékesítést és nem az önkormányzat új 

dolgozóinak kellene végezni. Véleménye szerint biztonságban tudhatnák a munkát. Kéri 

a véleményeket. 

 

Nusser Györgyné képviselő: az ügyvezető igazgatót meghallgatták és nagyon szimpatikus  

volt. Sok példán keresztül bizonyították milyen korrekt módon végezték 

Mosonmagyaróváron az ipari park kialakítását, bővítését, az ingatlanok értékesítését. 

Nem tartja soknak az értékbecslési díjat, mert más cégtől 40 e Ft + áfa összeget 

ajánlottak. Az eladás után a 3 % + áfa összeget sem tartja soknak. Az ipari park pályázat 

sincs lezárva, ahhoz kapcsolódva is van 20 millió forint kifizetetlen számlája az 

önkormányzatnak. Megkérdezték, hogy ügyvezető úr tud-e segíteni, gyorsítani a 

lezárást. Az volt a válasz, hogy először pénzügyileg kell lezárni, hogy utána értékesíteni 

tudják a területet. Az ajánlat számára elfogadható és elfogadásra javasolja. 

 

Szakos Géza alpolgármester: az értékbecslést kell elvégezni, mielőtt árat mondanak az  

értékelőknek. Felvetődik, ha 91. napon jelentkezik új vevő, akkor ismét új értékbecslést 

kell készíteni.  

 

Nusser Györgyné képviselő: ismerik az értékbecslés felülvizsgálatát, az olcsóbb, mint egy 

új  értékbecslés. 

 

Wiegerné Mészáros Erika aljegyző: az önkormányzat vagyonrendelete rendelkezik arról, hogy 

ingatlan, vagyon, vagyoni értékű jog esetén 3 hónapnál nem régebbi forgalmi értékbecslésben 

szereplő összeget kell figyelembe venni, ha ezen a képviselő-testület változtatni akar, az 

rendeletmódosítással is jár.  

    

Márkus Erika polgármester: szavazásra bocsátja az előterjesztett határozati javaslatot.  

 

 

A Képviselő-testület 7 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

 

 

16/2020. (I.27.)      határozat 

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Bezenye, 

Ipari Park ingatlanainak értékbecslés készítésére, az ingatlan 

értékesítés lebonyolítására a Movinnov Kft. árajánlatát elfogadja.  

Felhatalmazza a polgármestert, hogy fenti feladatok elvégzésére 

a Kft-vel a szerződést kösse meg. 

 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2020. február 28. 

  

 

13. napirendi pont 
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Javaslat a Silmo Kft. tulajdonában lévő ingatlanok építményadójának felülvizsgálatára 

 

Nusser Györgyné képviselő: a pénzügyi bizottság is tárgyalta a Silmo Kft. építményadójának  

ügyét. Tájékoztatásul elmondja, hogy Silmo Kft. a régi laktanya tulajdonosa és az 

önkormányzat között több per van folyamatban. Erről a közmeghallgatáson is hallottak. 

Ezek egyrészt adóperek, másrészt a vételár visszakövetelése iránti per, ami 143 millió 

forintról szól. Hogy ezek a perek megszűnjenek, a tulajdonos Silmo Kft és az 

önkormányzat is kezdeményezett megállapodást, amit előző alkalommal a képviselő-

testület 3 módosítással el is fogadott. Jegyző úr felhívta a figyelmet, hogy az a 

megállapodás abban a formában nem megfelelő, mert a megállapodás elfogadásához a 

helyi adórendeletet is módosítani kell. Ezért javasolta a bizottság, hogy újra vegyék 

napirendre a Silmo Kft. ügyét. Most azt kérik, hogy az adózó kérelmére csak az 

építményadó kerüljön felülvizsgálatra, a telekadó megmarad, azt hajlandó fizetni. Az 

építményadó alól szeretne a tulajdonos mentesülni. Azért kérte napirendre venni a 

témát, hogy az előző testülettől örökölt perektől mielőbb megszabaduljanak. 

 

Szakos Géza alpolgármester: az építményadó vonatkozásában nem az adó mértékét  

változtatják, hanem azt vizsgálják felül milyen épületek hasznosíthatók a laktanya 

területén, és melyek nem. Erre született egy határozat a kormányhivatal részéről.  Amire 

Bezenye adót követelt, azt a kormányhivatal eltörölte. Ez képezi a vita tárgyát.  

Ha sikerül megegyezni, akkor a 143 milliós pertől eláll a Silmo Kft. Az adózással 

kapcsolatos telek és építményadó vitát le tudják zárni, több évnyi adótartozás befizetésre 

kerül, pénzhez jutnak és nem kell bíróságra járni havonta, hogy egyezségre jussanak 

bárkivel. Azt szeretnék elérni, hogy bíróság nélkül. egyezséggel tudják megoldani a 

problémákat és ne kelljen erre pénzt, időt, energiát fordítani. Barátságos viszonyt 

szeretnének kialakítani az önkormányzat és a településen befektetni szándékozók 

között.. 

 

Wiegerné Mészáros Erika aljegyző: a képviselő-testületnek az adó mértékének, tárgyának  

megállapítására van hatásköre, ami rendeletalkotási hatáskör. Az, hogy építményadó 

vagy más adó tekintetében adómérséklésre, vagy adó könnyítésre kerüljön sor,  a 

jegyzőnek, mint I. fokú adóhatóságnak van hatásköre. Az adómentesség kérdésének 

szabályozása szintén rendeletalkotási hatáskör a magasabb szintű jogszabályok keretein 

belül.  A képviselő-testület javasolhatja, hogy a jegyző vizsgálja felül az építményeket, 

de maga a képviselő-testület nem törölhet el a rendeletben megállapított adót senkinek 

sem. A végrehajtási eljárás  az adóhátralék tekintetében   5 éves elévülési határidőn belül 

szintén az adóhatóság  jogosítványa. A Silmo ügyben arra tud a testület javaslatot tenni 

a jegyzőnek, hogy a kft. tulajdonában álló ingatlanok adótárgyait a tulajdonos kérelmére 

vizsgálja meg, hogy tényleg olyan építmények azok ott, ami emberi tartózkodásra 

alkalmasak vagy sem, arra az adót ki lehet-e vetni vagy sem. 

 

Hiltser Mátyás alpolgármester: kormányhivatalban jártak ez ügyben. Azt a tájékoztatást  

kapták, hogy Silmo Kft. szakértőket kért fel a peres ügyben az építményadóval 

kapcsolatosan az ingatlanok felülvizsgálatára. Nem tudja, hogy ez a per folyik-e még. 

 

Wiegerné Mészáros Erika aljegyző: jegyző úrnak egyeztetéseket kell még folytatnia a hatósági 

főosztállyal az ügyben, ezért csak ilyen döntést tud hozni a testület.     

 

Márkus Erika polgármester: ismerteti a határozati javaslatot: a képviselő-testület felkéri a  
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jegyzőt, mint I. fokú adóhatóságot, hogy az adózó kérelmére vizsgálja felül  a Silmo 

Kft. tulajdonában lévő 023/2., 0239/5., 0216/2. és a  0216/16 hrsz-ú ingatlanokon 

található adótárgyakat. Amennyiben a testület ezzel egyetért, szavazzon. 

 

 

A Képviselő-testület 7 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

 

17/2020. (I.27.)      határozat 

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a 

jegyzőt, mint I. fokú adóhatóságot, hogy a Silmo Kft. kérelmére 

vizsgálja felül a tulajdonában lévő 023/2., 0239/5., 0216/2. és a  

0216/16 hrsz-ú ingatlanokon található adótárgyakat.  

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: 60 nap 

 

 

 

Napirend után 

 

Márkus Erika polgármester: megkérdezi a jelenlévő állampolgárokat, hogy van-e valakinek  

kérdése, hozzászólása. 

 

Karácsony Ferenc állampolgár: a ház alapterületén belül lévő garázsok adóztatásával  

kapcsolatban elmondja, hogy korábban az alapterületen belüli garázsok nem számítottak 

kimondottan garázsnak. Érdeklődik,  mikor várható a helyi adókról szóló rendelet 

felülvizsgálata.  

 

Márkus Erika polgármester: a helyi adókról szóló rendelet felülvizsgálata nagyobb volumenű  

eladat. Vannak benne olyan dolgok, amelyek miatt szeretnének új rendeletet alkotni, 

ami szerint a lakosságra nézve kedvezőbb lesz. Adóügyekben az egyedi kérdésekben 

kéri az ügyintézőt keressék meg. 

Valamennyi rendeletet szeretnék folyamatosan felülvizsgálni, de erre időre van 

szükségük. Türelmet kér. 

 

Bemutatja az új pénzügyi ügyintézőt, Keisinger Líviát. Elmondja, hogy február 1-től 

pedig Mikovich Tiborné lesz az új hivatali dolgozó. Pernek Zsuzsanna pedig az 

igazgatási ügyeket intézi, őt már ismerik. Ők 3-an 8 órában látják el a feladatokat. Az 

építésügyi ügyeket továbbra is Fuhrmann Vilmos látja el fél állásban. A közös hivatal 

keretében 3 és fél státusz van a bezenyei kirendeltségnek. Az adóügyeket Szabóné 

Somogyi Regina látja el megbízásos jogviszonyban.  

 

Wiegerné Mészáros Erika aljegyző: elmondja, hogy az ipari és kereskedelmi feladatokat a  

hegyeshalmi hivatalban látják el. Tekintettel arra, hogy Bezenyén nincs anyakönyvi 

szakvizsgával rendelkező kolléga, így az anyakönyvi ügyeket is Hegyeshalomban 

intézik, Törökné Ildikó és jómaga. 

 

Kammerhofer Lívia képviselő: azért kérnek türelmet, mert az adórendelet módosítását meg  

kell előznie egy előzetes hatásvizsgálatnak, ami nem egyszerű.  
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Nusser Györgyné képviselő: elmondja, hogy kifutottak az időből az adórendelet módosítást  

illetően, ugyanis meg van határozva, hogy mikor kell elfogadni az adórendelet 

módosítását, ha azt már 2020-ban érvényesíteni szeretnék. Ebben az évben sor kerül az 

adórendelet felülvizsgálatára és 2021-ben már új adórendelet lesz. 

 

Wiegerné Mészáros Erika aljegyző: ha új adónemet vezetnek be, vagy adómértéket emel a 

testület, akkor ezt legkésőbb folyó év november 30-ig  a helyi adórendelet részévé kell tenni, 

és 2021. januártól alkalmazandó. Ha adómértéket szeretnének csökkenteni, azt lehet év közben 

is. Valóban komoly előkészítő munkát igényel az adórendelet felülvizsgálata. 

 

Márkus Erika polgármester: a rendeletmódosításokat előzetes hatásvizsgálatnak kell  

megelőzni. Vizsgálni kell, hogy a rendelet változása hogyan hat ki a lakosság életére, 

milyen gazdasági, környezeti, adminisztratív hatásokkal jár. Türelmet kér, sok 

mindenen dolgoznak, de még a humánerőforrás státuszok sincsenek teljesen feltöltve. 

A fiataloknak meg kell tanulni a feladatokat, a jogszabályokat, ezt követően tudnak 

teljes erőbedobással dolgozni. 

 

Nusser Györgyné képviselő: a képviselő-testületnek április 30-ig el kell fogadni a gazdasági  

programot. Kéri a jelenlévőket, hogy a gazdasági program elkészítését segítsék 

javaslataikkal. 

 

Tájékoztatásul elmondja, hogy a falu lakói 270 ezer forintot adtak össze a temető céljára. 

Ebből szeretnék a haranglábat, a padokat felújítani, tujákat vásárolni és a zöldterületet 

rendezni. Köszöni a támogatást. 

 

Több napirend nem volt, a polgármester az ülést bezárta. 

 

 

K.m.f. 

 

 

Márkus Erika         dr. Gáli Péter 

polgármester         jegyző 

 

 

 

Hiltser Mátyás        Antonovics Gáspár 

hitelesítő         hitelesítő 

 


